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 PROTOKÓŁ Nr XXXV/17 

z obrad XXXV sesji  
Rady Miejskiej w Pyrzycach  
z dnia 27 KWIETNIA 2017 r. 

 
godzina rozpoczęcia - 13:00; 
godzina zakończenia – 13:58; 

 

Do punktu 1 porządku 
       Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
 

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Otworzył obrady XXXV sesji Rady Miejskiej 
w Pyrzycach zwołanej na dzień 27 KWIETNIA 2017 r. godz. 13:00.  
Przywitał wszystkich Radnych, Panią Burmistrz wraz ze współpracownikami, 
wszystkich zaproszonych gości. 
 

Na podstawie listy obecności stwierdzam, że na 15-stu radnych, obecnych jest 13., 
nieobecni: 

- Radny Dariusz Jagiełło, 
- Radna Magdalena Wodzińska, co stanowi kworum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 
 

 Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu; 
 Lista obecności sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu; 
 Lista obecności dyrektorów szkół i przedszkoli stanowi zał. Nr 3 do protokołu; 
 Lista obecności dyrektorów spółek i jednostek stanowi zał. Nr 4 do protokołu; 
 Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. Nr 5 do protokołu. 
 
Radny Waldemar Lemiesz – W imieniu organizatorów 50-lecia Pyrzyckiego 
Technikum, chciałbym prosić Sołtysów, gdyby mogli wziąć ulotki na swoje wioski 
i je powiesić, żeby więcej mieszkańców, więcej absolwentów naszej szkoły miało 
informację o tej naszej imprezie. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – W wolnych wnioskach odczytam pismo od 
Dyrektora szkoły zapraszające na te uroczystości. 
 

Do punktu 2 porządku 
 Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 
 
Porządek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Zwróciła się z prośbą o wprowadzenie 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/253/08 
Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 28 sierpnia 2008 roku w sprawie ustalenia 
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tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, opiekuńczych 
i wychowawczych dla pedagogów, psychologów, logopedów i doradców 
zawodowych na stanowiskach pedagogicznych w szkołach i przedszkolach 
prowadzonych przez Gminę Pyrzyce (Druk Nr  353/17).  
 
Radny Mariusz Majak – Zwraca się z prośbą o wyprowadzenie z porządku obrad 
punktu nr 15 tj. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości odpłatności za korzystanie z obiektów sportowych administrowanych 
przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w Pyrzycach (Druk Nr 351/17), jest to projekt 
uchwały zaproponowany przez grupę radnych. W związku z faktem, że po dyskusji 
na Komisji Budżetu we wtorek ustalono, że nie jest możliwe przyjęcie tego projektu 
uchwały w taki sposób, żeby nie narazić się na działania organów wewnętrznych, 
proszę o wyprowadzenie tego punktu z porządku obrad. 
 
Nie wniesiono więcej zmian do porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie wniosek 
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XXX/253/08 Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 28 sierpnia 2008 roku w sprawie 
ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 
opiekuńczych i wychowawczych dla pedagogów, psychologów, logopedów 
i doradców zawodowych na stanowiskach pedagogicznych w szkołach 
i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Pyrzyce (Druk Nr  353/17). 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 13; za – 13; przeciw – 0; wstrzymało się -0;  
Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie wniosek 
o wyprowadzenie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 
w sprawie ustalenia wysokości odpłatności za korzystanie z obiektów sportowych 
administrowanych przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w Pyrzycach (Druk Nr 351/17). 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 13; za – 13; przeciw – 0; wstrzymało się -0;  
Projekt uchwały został wyprowadzony z porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt –Poinformował, że w miejsce wyprowadzonego 
z porządku obrad Druku Nr 351/17 zostaje wprowadzony Druk Nr 353/17, 
pozostałe punkty pozostają bez zmian. 
 
Porządek obrad po zmianach stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 

Do punktu 3 porządku 
Przyjęcie protokołów z obrad  XXXII, XXXIII, XXXIV Sesji Rady 

Miejskiej. 
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Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poinformował, że protokoły były wyłożone 
do wglądu w Biurze Rady. 
 
Nie wniesiono uwag do protokołów. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 
z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej. 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 13; za – 13; przeciw – 0; wstrzymało się -0;  
Protokół został przyjęty. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 
z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej. 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 13; za – 13; przeciw – 0; wstrzymało się -0;  
Protokół został przyjęty. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 
z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej. 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 13; za – 13; przeciw – 0; wstrzymało się -0;  
Protokół został przyjęty. 

 
Do punktu 4 porządku 
 Informacja z bieżącej działalności Burmistrza Pyrzyc. 
 
Kalendarz spotkań Burmistrza Pyrzyc od dnia 31 marca 2017 r. do 25 kwietnia 2017r. 
stanowi załącznik Nr 8 do protokołu.  
 
Nie wniesiono zapytań do przedstawionej informacji Burmistrz Pyrzyc. 
 

Do punktu 5 porządku 

 Interpelacje, zapytania Radnych na piśmie. 
 
Radny Jerzy Wroński – Mam 3 zapytania bardzo delikatne, żeby nie popsuć 
atmosfery: 

1) Sprawa koni, które były odebrane Panu Kosowskiemu to, co nam Pani 
powiedziała na spotkaniu Gminnego Zespołu Zarządzania, że 
prawdopodobnie konie wrócą w maju do Pana Kosowskiego, tzn. do 
stowarzyszenia. Aczkolwiek chciałbym zapytać, jakie koszty poniosła Gmina 
w związku z pobytem koni w hotelu? Zapytanie na piśmie stanowi załącznik 
Nr 9 do protokołu. 
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2) W związku z remontem budynku i przebudową budynku po byłym PKP, 

jeżeli jest taka możliwość i zgodnie z litera prawa, prosiłbym o ksero 
specyfikacji wykonawcy tego budynku. Zapytanie na piśmie stanowi 
załącznik Nr 10 do protokołu. 

3) Prosiłbym o przedstawienie nam (Radzie i mieszkańcom), jakie Gmina 
poniosła koszty do tej pory związane ze zwolnieniami pracowników 
z naszego Urzędu? Zapytanie na piśmie stanowi załącznik Nr 11 do 
protokołu. 

 
Radny Mariusz Majak – 1) Interpelacja dotyczy ul. Krasickiego i Tuwima. Sołectwo 
Pyrzyce przeznaczyło środki na wybudowanie tam oświetlenia w tamtym roku, co 
z tym projektem, co z tym przedsięwzięciem? 
2) Dotyczy skrzyżowania ul. Zabytkowej z ul. 1-go Maja. Takie pytanie od 
mieszkańców Pyrzyc, czy Pani Burmistrz prowadziła jakieś działania zmierzające  do 
zmiany organizacji ruchu w tym miejscu ze szczególnym uwzględnieniem działań 
zmierzających do zorganizowania tam sygnalizacji świetlnej, czy jest w ocenie 
Burmistrza Pyrzyc potrzebna taka zmiana, czy nie, czy jakiekolwiek działania w tym 
kierunku były czynione? 
3) Dotyczy ul. Słowackiego, tzw. odnogi. Proszę powiedzieć, jakiego rodzaju są tam 
problemy, czy to są problemy natury prawnej, które uniemożliwiają wykonanie 
projektu i później budowy tzw. odnogi przy budynkach jednorodzinnych od nr 10 
do nr 22? 
 
Nie zgłoszono więcej zapytań i interpelacji. 
 

Do punktu 6 porządku 
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 

2016r. (Druk Nr  343/17). 
 
Informacja stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Otrzymaliście Państwo informację 
„Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2016r.”, niestety 
sprawozdanie to nie było omawiane na żadnej z komisji, Komisja Edukacji, 
Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych nie spotkała się dwukrotnie, ponieważ nie było 
kworum i tak samo z tematem następnym, który będzie „Ocena zasobów Pomocy 
Społecznej”. Także mam nadzieję, że Państwo się zapoznaliście, jeżeli są szczegółowe 
pytania, jest obecna Pani Dyrektor, jak również ja i myślę, że będziemy tych 
informacji udzielać. W związku z tym, że nie była omawiana to myślę, że powinny 
być pytania teraz na sesji, jeżeli nie będzie to rozumiem, że Państwo zapoznaliście się 
z tematem i nie ma żadnych uwag. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Tylko dodam, że faktycznie Komisji Edukacji, 
Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych dwukrotnie nie uzyskała kworum i nie 
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obradowała, zatem wszystkie opinie, które miała do dzisiejszych uchwał nie były 
podejmowane, także też nie będą odczytywane, bo ich po prostu nie ma. 
 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 

Do punktu 7 porządku 
Ocena zasobów Pomocy Społecznej  w Gminie Pyrzyce za 2016r. 

(Druk Nr  344/17). 
 
Informacja stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 
 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 

Do punktu 8 porządku 
Informacja z działalności Gminy w zakresie ochrony środowiska 

z uwzględnieniem czystości wód (Druk Nr 352/17). 
 
Informacja stanowi załącznik Nr 14 do protokołu.  
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Informacja z działalności Gminy 
w zakresie ochrony środowiska z uwzględnieniem czystości wód została 
przygotowana bardzo obszernie i myślę, że z wszystkimi informacjami, które są 
istotne w tym temacie. Bardzo długo rozmawialiśmy na ten temat na Komisji 
Budżetu, kilka pytań było, na które odpowiedzieliśmy, jedno pytanie dotyczyło 
sprawy zgłoszonej przez pana radnego Majaka, jeżeli chodzi o odcinek rzeki Siciny. 
Nie miałam jeszcze informacji ostatecznej na Komisji Budżetu, jak sprawa została 
zakończona, mam już dzisiaj informację od Pana Prezesa PPK, która wskazuje, ze 
jednak nie było tam po całym przeglądzie, nie stwierdzono, iż na tym odcinku 
dochodzi do nielegalnego zrzutu ścieków. Sprawa tego odcinka jest w dalszym ciągu 
monitorowana,  jeżeli będą tutaj potrzebne bardziej szczegółowe informacje to myślę, 
że Pan Prezes Wancerz, który jest obecny odpowie.  
W tej informacji przedstawiliśmy informację na temat gospodarki odpadami. 
Podmiotem, który realizuje to zadanie w Gminie Pyrzyce jest Pyrzyckie 
Przedsiębiorstwo Komunalne, wskazaliśmy Państwu od roku 2015 do pierwszego 
kwartału roku 2017 jaka jest ilość poszczególnych odpadów wielkogabarytowych 
i selektywnych , jak również zmieszanych. Z tej informacji Państwo widzicie, że ta 
ilość bardzo mocno wzrasta.  
Również jeżeli chodzi o leśnictwo, łowiectwo zamieściliśmy informacje, która dotyka 
mieszkańców od dłuższego czasu, chodzi tu o dziki, które nie odpuszczają nam 
w naszym mieście i walczymy z tym tematem z takimi możliwościami, jakie mamy, 
więc na ten moment złożyliśmy odwołanie od decyzji Starosty Pyrzyckiego odnośnie 
odłowu. W związku z tym, że chcielibyśmy ustalić, kto jest odpowiedzialny za dziki 
(bo dziki należą do skarbu państwa) i kto powinien ponosić koszty odłowu, bo koszt 
odłowu jednego dzika jest w granicach ponad 300 zł, więc są to duże kwoty. 
Również na zarządzaniu kryzysowym, na którym ostatnio byliśmy ten temat był 
poruszany i takie odwołanie zostało złożone, oczekujemy na decyzje 
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Samorządowego Kolegium Odwoławczego, jeżeli będziemy mieli tą decyzję, 
będziemy dalej czynić kroki, jeżeli chodzi o odłowienie tych zwierząt, bo albo będzie 
to czyniła Gmina Pyrzyce, albo będzie to robiło Starostwo. Natomiast my w miarę 
naszych możliwości (to co powiedziałam) były przeprowadzane akcje przepłaszania, 
wyprowadzania dzików z miasta, czyniła to Straż Miejska wspólnie z Ochotniczymi 
Strażami Pożarnymi, jak również zakupujemy preparaty zapachowo – odstraszające, 
i tutaj Straż Miejska jest w kontakcie z mieszkańcami, wszyscy, którzy zgłaszają się 
to Straż Miejska dowozi. Także jeżeli będzie taka potrzeba to proszę kontaktować się 
ze Strażą Miejską, staramy się ten temat cały czas monitorować i w miarę naszych 
możliwości doprowadzać do takich sytuacji takich, żeby et dziki wyprowadzać 
z miasta, żeby tych szkód było jak najmniej. 
Jeżeli chodzi o ochronę środowiska to tutaj wskazaliśmy drzewa, ile wniosków 
w 2016 r. wpłynęło, ile było decyzji pozytywnych, Państwo też widzicie,  jak również 
przytoczyliśmy nowe brzmienie ustawy, która zmieniła zapisy i dzisiaj jak wiemy 
właściciele na własnych nieruchomościach mogą samodzielnie dokonywać wycinki 
drzew, nie muszą zgłaszać się już do Gminy Pyrzyce. Jednakże mamy jeszcze takie 
zgłoszenia i może dobrze, bo często są to dylematy, jeżeli chodzi o granice działek 
i my to też ustalamy, jeżeli ktoś ma taki problem lub nie wiem, czy faktycznie 
drzewo, które chciałby wyciąć ostatecznie jest na danym terenie, to też prosimy, żeby 
zwracać się do nas, my takie sytuacje też wyjaśniamy. 
Jeżeli chodzi o gospodarkę wodno - ściekową również wskazaliśmy, jeżeli chodzi 
o miasto to tą gospodarką wodno – ściekową zajmuje się PPK, na terenach wiejskich 
i również na ulicy Obojno zajmują się Wodociągi Zachodniopomorskie i Spółdzielnia 
Świt w Żabowie, która jest właścicielem sieci kanalizacyjnej i wodnej na terenie 
Żabowa. Tutaj też przedstawiliśmy cały plan, który był tutaj omawiany przez PPK, 
plan inwestycji, które są przewidziane, jak również naszych zadań, które będziemy 
chcieli wykonywać, to też Państwo macie w tej informacji. 
Również wskazaliśmy informację na temat jeziora Pyrzyckiego, jakie były podjęte 
działania. Jezioro Pyrzyckie należy do Skarbu Państwa, nie jest własnością Gminy 
Pyrzyce, temat ten też był już poruszany, zostały przekazane pisma do Marszałka 
i do Starostwa, na ten moment Starostwo Powiatowe zajmuje się tematem. 
Natomiast przekazałam Państwu nową informację, iż wystąpiłam do Agencji 
Nieruchomości Rolnej o przekazanie nam15 hektarów terenu przy Jeziorze Miedwie 
w miejscowości Giżyn tak, żeby w przyszłości Gmina Pyrzyce w związku z tym, że 
ma na swoim terenie jezioro, mogła mieć również teren, który będzie nam stanowił 
dostęp do tego jeziora. Także taką informację Państwu przekazałam, ta sprawa jest 
już na etapie uzgodnień z Agencją Nieruchomości Rolnych, więc myślę, że zakończy 
się pozytywnie. Jeżeli są pytania to też proszę, możemy podyskutować na ten temat. 
 
Opinia stałej komisji Rady: 

K. Budżetu i Rolnictwa - opinia pozytywna wraz z wnioskami stanowi 
załącznik Nr 15 do protokołu; 

 
Radny Mariusz Majak – Komisja wypracowała pozytywną opinię, zgadzam się 
z Panią Burmistrz, co do przedłożonej informacji, została ona przygotowana dobrze. 
Tak jak Pani Burmistrz zaznaczyła, zawiera ona wiele aspektów począwszy od 
gospodarki odpadami, a skończywszy na gospodarce wodno – ściekowej. Na komisji 
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Budżetu w dniu 25 kwietnia dyskusja była dość szczegółowa, rozmawialiśmy, 
zadawaliśmy pytania, bo jest to dziedzina ważna, istotna, wszyscy żyjemy 
w środowisku i trzeba zwracać uwagę na to, jak to nasze środowisko wygląda. Jak 
Państwo wiecie zwracałam parokrotnie uwagę na stan wód ze względu na to, ze 
akurat zauważałem pewne nieprawidłowości, informowałem telefonicznie o tych 
nieprawidłowościach czy to Panią Burmistrz, czy pana Burmistrza, czy pana Prezesa 
PPPK Krzysztofa Wancerza. Muszę powiedzieć, że jeśli chodzi o ostatni czas to 
bardzo dobrze się dzieje, w tej chwili poprawiło się bardzo. W informacji mamy takie 
zdanie, gdzie mówi się o tym, że przelew w ulicy Górnej został podwyższony, być 
może to jest ta dobrą przyczyna polepszenia stanu podwyższenia stanu wody 
w naszej rzeczce, a być może lepszy monitoring, bo zwracaniu uwagi przez nasze 
przedsiębiorstwo komunalne. Myślę, panie Prezesie, że w dobrym kierunku idziemy 
i bardzo dziękuję za te działania, bo jest bardzo ważne, jeżeli człowiek przechadzając 
się gdzieś tam w  okolicach naszej rzeki widzi straszne zanieczyszczenie to musi 
reagować. W tej chwili sytuacja wygląda dobrze i tak trzymać, bardzo proszę 
monitorować, sprawdzać i chciałbym, żeby ten stan trwał zawsze. 
Tu w informacji mamy też potwierdzenie tych przedsięwzięć, które mają być 
realizowane w przyszłości i mówi się o tym, że należy oddzielić kanalizację 
deszczową od kanalizacji sanitarnej. Mówi się, a wiadomo jak to jest w praktyce, 
trudno będzie to zrobić, bo to są bardzo duże nakłady finansowe, dlatego jeszcze raz 
podkreślam, że te działania, które teraz są prowadzone polegające na monitoringu 
tych newralgicznych punktów, są bardzo ważne z punktu widzenia ochrony wody. 
Pani Burmistrz w tej informacji zawarła zdania o tym, że Gmina Pyrzyce występuje 
do Marszałka o rekultywację jeziora miejskiego zwanego pyrzyckim i teraz, po co 
przeprowadzać rekultywację skoro dopływałyby tam nieczystości, więc to też jest 
bardzo istotne, żeby pilnować tego. 
Jeśli chodzi o pozostałe aspekty to ja tylko chciałbym zwrócić uwagę (chociaż na 
Komisji Budżetu o tym była mowa), że w informacji brakuje w zakresie składnika 
ochrony środowiska, jakim jest powietrze, działań Gminy zmierzających do 
monitorowania czystości powietrza w okresie opałowym. Chodzi o to, żeby być 
może w jakiś sposób podejść, przymierzyć się do tego, aby nie wiem, czy strażnicy 
miejscy zwracali uwagę na zanieczyszczenia powietrza przez tych, którzy może 
niekoniecznie dobrej jakości opałem podgrzewają swoje domy, a podgrzewają 
jakimiś substancjami, czy rzeczami, które nie powinny być spalane w piecach. To jest 
właściwie taka jedyna uwaga odnośnie przedłożonej informacji i tak jak Komisja 
oceniła tą informację pozytywnie, również i ja oceniam pozytywnie, i działania 
Pyrzyckiego Przedsiębiorstwa Komunalnego również oceniam pozytywnie. 
 
Radny Jerzy Wroński – Pani Burmistrz, w sumie to chciałbym dopytać, ponieważ 
Gmina była inwestorem w związku z wykopaniem nowej studni wody pitnej 
w Obrominie, czy już jest czynna, czy ta woda płynie już z tej nowej studni do 
poborców, czy jest jeszcze w trakcie remontu? 
Pani Burmistrz, ponieważ jest poważny temat dla Gminy (tak jak tu kolega 
powiedział) chciałbym tylko zwrócić uwagę, ponieważ zbliża się lato, kwestia psów, 
które są wyprowadzane na trawniki pomiędzy blokami tam, gdzie się bawią dzieci. 
Dzisiaj osobiście widziałem, nawet zwróciłem uwagę jednej Pani, ale co usłyszałem 
to już nie będę powtarzał, Pani Burmistrz, czy nie można byłoby w porozumieniu ze 
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spółdzielniami zamontować tabliczki, że jest zakaz wyprowadzania psów na te 
tereny zieleni, tam gdzie przebywają dzieci, tam gdzie przebywa młodzież, tam 
gdzie się bawią, bo to jest tragedia. A jak nie to, to Pani Burmistrz ja podniosę dwa 
razy rękę do góry, jeżeli wprowadzimy podatki od psów w mieście. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – No właśnie czumu w mieście 
w gospodarstwie musi być, w mieście też mamy gospodarstwa, to chyba je 
wyłączymy.  
Odpowiadając na temat Obromina, tak jest czynna, inwestycja jest zakończona i jest 
już oddana do użytku. Ostatnio była zdewastowana, rozmawialiśmy, ale jest czynna 
i faktycznie woda jest stamtąd. 
Jeżeli chodzi o psy to temat do wszystkich mieszkańców, którzy doskonale wiedzą 
w jaki sposób powinno się to odbywać i każdy po swoim pupilu powinien sprzątać 
niezależnie od tego czy jest to teren zielony, czy jest to chodnik, czy jest to droga 
i wszyscy tą świadomość mamy jednakże tego nie robimy.  
Straż Miejska reaguje, nakłada mandaty, do takich sytuacji też dochodzi w bardzo 
wielu przypadkach, natomiast jeśli chodzi o tabliczki to nie we wszystkich miejscach 
takie mogą być. Na pewno jeśli chodzi o działania ze strony gminy to możemy 
wybudować jakieś wybiegi dla psów, gdzie będą mogli tylko tam być i miasta już 
z tego korzystają, ale to jest oczywiście wydatkowanie środków i jest to jakaś 
inwestycja, ale jest to ogromny problem, który dotyczy nas wszystkich i który 
w większości sami tworzymy. Także apel do wszystkich mieszkańców, pamiętajmy, 
świadomość nasza, to my chodzimy, nasze dzieci i psy, po których powinno się 
sprzątać, każdy tą wiedzę ma tylko, żeby się do tego stosował. 
 
Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji. 
 

Do punktu 9 porządku 
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy 

Pyrzyce na 2017 rok (Druk Nr  349/17). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 
 
Skarbnik Gminy – Danuta Bartków – Temat był omawiany na Komisji Budżetu, 
pozycja po pozycji, nie są to duże zmiany, niemniej jednak per saldo zwiększamy 
dochody o kwotę 26.230,80 zł, zmniejszamy dochody o kwotę  14. 500,00 zł 
w związku z wprowadzeniem dwóch zadań z projektu SZOWES, są to dwa zadania: 
w kwocie 7 000,00 zł i 7 500,00 zł. 
Zwiększamy wydatki o kwotę  32 200,00 zł w związku z pozyskanymi środkami na 
realizacją zadania pn.: „Dobre konsultacje, dobry plan”. 
Pamiętamy miesiąc temu wyprowadzany był projekt uchwały dotyczący pomocy dla 
Powiatu Pyrzyckiego na Warsztaty Terapii Zajęciowej w Nowielinie, dziś środki 
zabezpieczamy i ta uchwała będzie następowała po przyjęciu budżetu. 
Zmniejszamy wydatki o kwotę  14.500,00 zł w związku ze zmniejszeniem dochodów 
o czym mówiłam wcześniej.  
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Przenosimy wydatki jako zmniejszenie i zwiększenie kwoty 150.000,00 zł, pamiętacie 
Państwo w budżecie roku 2017 w rezerwach celowych zapisane było zadanie   pn.: 
„Pomoc finansowa dla Urzędu Marszałkowskiego na budowę miejsc postojowych 
w ciągu ul.1Maja w Pyrzycach”. W związku z tym, że z rejonu dróg wojewódzkich 
wpłynął wniosek z prośbą o zmianę nazwy zadania, choć dla nas cały czas jest to 
pomoc dla województwa, proszą by zadanie nazywało się „Przebudowa urządzeń 
BRD wraz z robotami towarzyszącymi w ciągu DW 119”i przenieść jednocześnie tę 
rezerwę do odpowiedniej podziałki klasyfikacji na drogi publiczne  wojewódzkie 
jako pomoc finansową dla Urzędu Marszałkowskiego. 
Z rozdziału przenosimy wydatki na zabezpieczenie kwoty w części jako pomoc 
finansowa dla Powiatu Pyrzyckiego na Warsztaty Terapii Zajęciowej w Nowielinie. 
Od razu powiem, w związku z tym, że wyprowadzamy dochody i wydatki 
w SZOWES (to są te dwa zdania, o których mówiłam), jest to zadanie wieloletnie, 
obowiązek nasz jest zmodyfikowania Wieloletniej Prognozy Finansowej o te pozycje 
i uszczegółowienie je o zwiększone dochody i wydatki wprowadzone zarządzeniami 
Burmistrza. 
 
Opinia stałej komisji Rady: 

K. Budżetu i Rolnictwa – opinia pozytywna stanowi załącznik Nr 17 do 
protokołu. 
 

Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Pyrzyce na 2017 rok (Druk 
Nr  349/17). 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 13; za -13, przeciw - 0, wstrzymało się – 0,  
Uchwała Nr XXXV/303/17 stanowi załącznik Nr 18 do protokołu.  

 
Do punktu 10 porządku 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Pyrzyce (Druk Nr  350/17). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 
 
Opinia stałej komisji Rady: 

K. Budżetu i Rolnictwa – opinia pozytywna stanowi załącznik Nr 20 do 
protokołu. 
 

Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pyrzyce (Druk 
Nr  350/17). 
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Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 13; za -13, przeciw - 0, wstrzymało się – 0,  
Uchwała Nr XXXV/304/17 stanowi załącznik Nr 21 do protokołu.  

 
Do punktu 11 porządku 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
w postaci dotacji celowej dla Powiatu Pyrzyckiego na dofinansowanie 
działalności Terapii Zajęciowej w Pyrzycach (Druk Nr  346/17). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 22 do protokołu. 
 
Z-ca Burmistrza Pyrzyc – Robert Betyna – Wrócę może trochę do historii, bo akurat 
tak się składa, że wielokrotnie będąc radnym powiatowym w latach poprzednich nie 
tylko ja, ale pewnie i część z Państwa – Pan Radny Majak wielokrotnie słyszał jak to 
było, kiedy kilka lat temu włodarze samorządów umówili się, że będą partycypować 
w kosztach. Niestety przykro nam było przez poprzednie lata słyszeć na sesjach 
Rady Powiatu, że wszystkie gminy z tego obowiązku się wywiązują, natomiast nasza 
gmina do momentu, kiedy Pani Burmistrz objęła stanowisko, niestety z tego 
obowiązku przestała się wywiązywać. Wielokrotnie też słyszeliśmy, to też było 
komentowane w mediach, że nie zauważa się potrzeb tych dzieci, że wszystkie 
gminy płacą, nasza gmina nie płaci. Tak jak powiedziałem, teraz, od kiedy 
burmistrzem jest Pani Marzena Podzińska wróciliśmy do realizacji tego 
porozumienia włodarzy naszej gminy i po raz kolejny przedstawiamy Państwu 
projekt, w którym to zamierzamy wywiązać się ze zobowiązania, które zostało wiele 
lat temu przez poprzednika podjęte. Jeżeli macie Państwo pytania, myślę, że jest to 
sprawa dosyć jasna i czytelna, nie ma co do tego wątpliwości, są wskazane kwoty. 
Każda z gmin ma kwotę wyliczon na podstawie osób z danej gminy uczęszczających 
i korzystających z tych warsztatów. Jeżeli są jakieś pytania to służymy pomocą i 
wiedzą, ale tak jak myślę, kwestia jest oczywista. 
 
Opinia stałej komisji Rady: 

K. Budżetu i Rolnictwa – opinia pozytywna stanowi załącznik Nr 23 do 
protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 

 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla 
Powiatu Pyrzyckiego na dofinansowanie działalności Terapii Zajęciowej 
w Pyrzycach (Druk Nr  346/17). 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 13; za -13, przeciw - 0, wstrzymało się – 0,  
Uchwała Nr XXXV/305/17 stanowi załącznik Nr 24 do protokołu.  
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Do punktu 12 porządku 
Projekt uchwały w sprawie zawarcia kolejnych umów dzierżawy 

i najmu nieruchomości stanowiących własność Gminy Pyrzyce  (Druk 
Nr  345/17). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 25 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Myślę, że sprawa jest jasna, kończą się 
umowy dzierżaw i trzeba je przedłużyć. 
 
Opinia stałej komisji Rady: 

K. Budżetu i Rolnictwa – opinia pozytywna stanowi załącznik Nr 26 do 
protokołu. 

 
Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie zawarcia kolejnych umów dzierżawy i najmu nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Pyrzyce  (Druk Nr  345/17). 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 13; za -13, przeciw - 0, wstrzymało się – 0,  
Uchwała Nr XXXV/306/17 stanowi załącznik Nr 27 do protokołu.  

 
Do punktu 13 porządku 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości zabudowanej, oznaczonej w ewidencji gruntów jako 
działka nr 135 o powierzchni 0,0621 ha położona w obrębie 
geodezyjnym 0012 miasta Pyrzyce (Druk Nr 348 /17). 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 28 do protokołu. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Temat omówiony również na Komisji 
Budżetu, chodzi tutaj o sprzedaż w przetargu ograniczonym już dla użytkownika, 
który jest zainteresowany kupnem na powiększenie dotychczasowego terenu, który 
użytkuje, jest to przy ul. Lipiańskiej. 
 
Opinia stałej komisji Rady: 

K. Budżetu i Rolnictwa – opinia pozytywna stanowi załącznik Nr 29 do 
protokołu. 
 

Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej, 
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oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 135 o powierzchni 0,0621 ha 
położona w obrębie geodezyjnym 0012 miasta Pyrzyce (Druk Nr 348 /17). 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 13; za -13, przeciw - 0, wstrzymało się – 0,  
Uchwała Nr XXXV/307/17 stanowi załącznik Nr 30 do protokołu.  

 
Do punktu 14 porządku 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej    w ewidencji gruntów 
jako działka nr 566/17 o powierzchni 0,0127 ha położona w obrębie 
geodezyjnym 0010 miasta Pyrzyce  (Druk Nr 347 /17). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 31 do protokołu. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Sytuacja podobna jak w poprzedniej 
uchwale tylko tutaj mamy do czynienia z przetargiem nieograniczonym, sprzedaż 
niewielkiego odcinka. W związku z tym, że jest dostęp do drogi musi być przetarg 
nieograniczony, ale również zainteresowana osoba tym, żeby na powiększenie 
zakupić ten kawałek. 
 
Opinia stałej komisji Rady: 

K. Budżetu i Rolnictwa – opinia pozytywna stanowi załącznik Nr 32 do 
protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, 
oznaczonej    w ewidencji gruntów jako działka nr 566/17 o powierzchni 0,0127 ha 
położona w obrębie geodezyjnym 0010 miasta Pyrzyce  (Druk Nr 347 /17). 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 13; za -13, przeciw - 0, wstrzymało się – 0,  
Uchwała Nr XXXV/308/17 stanowi załącznik Nr 33 do protokołu.  

 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości odpłatności za korzystanie z obiektów sportowych administrowanych 
przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w Pyrzycach (Druk Nr  351/17) został 
wyprowadzony z obrad sesji przez jednego z wnioskodawców Radnego Mariusza 
Majaka podczas ustalania porządku i stanowi załącznik Nr 34 do protokołu. 
 
Opinia stałej komisji Rady: 

K. Budżetu i Rolnictwa – opinia pozytywna stanowi załącznik Nr 35 do protokołu. 
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Do punktu 15 porządku 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/253/08 Rady 

Miejskiej w Pyrzycach z dnia 28 sierpnia 2008 roku w sprawie 
ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych, opiekuńczych i wychowawczych dla pedagogów, 
psychologów, logopedów i doradców zawodowych na stanowiskach 
pedagogicznych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 
Gminę Pyrzyce (Druk Nr  353/17). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 36 do protokołu. 
 
Z-ca Burmistrza Pyrzyc –Robert Betyna – Tak jak wcześniej informowaliśmy na 
Komisji, gdzie odbyła się dyskusja nad tym tematem, jest to projekt, który został 
wypracowany wspólnie. Macie Państwo do tego projektu załączone pozytywne 
opinie Związku Nauczycielstwa Polskiego i Międzyzakładowej Organizacji 
Związkowej NSZZ Solidarność, obie opinie są pozytywne. Również przy ustalaniu 
stawek godzinowych spotykaliśmy się z nauczycielami wspomagającymi, bo 
przypomnę, że poprzednio w uchwale akurat tej grupy nie mieliśmy ustalonej, nie 
było wcześniej takich potrzeb, niemniej jednak to do kompetencji Rady należy 
ustalenie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych. 
W związku z tym przedstawiamy Państwu taki projekt uchwały, ale tak jak 
powiedziałem projekt wypracowany wspólnie, nasze propozycje były trochę inne, 
chcieliśmy, żeby ten wymiar godzin był 25, niemniej jednak ustąpiliśmy tak, żeby to 
było w formie porozumienia i wspólnego projektu przedstawione Państwu do 
przyjęcia. Jeżeli będą jakieś pytania to proszę bardzo. 
 
Opinia stałej komisji Rady: 

K. Budżetu i Rolnictwa – opinia pozytywna stanowi załącznik Nr 37 do 
protokołu. 
 

Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/253/08 Rady Miejskiej w Pyrzycach 
z dnia 28 sierpnia 2008 roku w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, opiekuńczych i wychowawczych dla 
pedagogów, psychologów, logopedów i doradców zawodowych na stanowiskach 
pedagogicznych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Pyrzyce 
(Druk Nr  353/17). 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 13; za -13, przeciw - 0, wstrzymało się – 0,  
Uchwała Nr XXXV/309/17 stanowi załącznik Nr 38 do protokołu.  
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Do punktu 16 porządku 
 Odpowiedzi Burmistrza na zgłoszone zapytania. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Zapytania Pana Wrońskiego: 

1) Konie dla Pana Kosowskiego, dokładnie dla Stowarzyszenia Jakoss. Konie 
zostały odebrane czasowo tak jak wcześniej informowałam Państwa, koszty na 
dzień 20 kwietnia tj. 116.111,60 zł. W tej sprawie zapadł już wyrok znęcania się 
nad zwierzętami, wyrok może na dniach będzie już prawomocny, natomiast 
w wyroku nie nastąpiła sprawa przepadku koni. W związku z takim faktem, 
gdzie nie ma przepadku koni, gmina nie ma podstaw do tego już, żeby konie 
dalej trzymać i wszczęliśmy już procedurę, po uprawomocnieniu się wyroku 
będziemy oddawać konie dla Stowarzyszenia. Zakład karny opuścił jeden 
z członków Stowarzyszenia, właśnie Pan Kosowski, który już wystąpił, więc na 
ten moment prowadzimy całą korespondencję. Ja również spotkałam się 
z Panem Kosowskim, przekazaliśmy informację na ten temat, więc po 
zakończonej procedurze zostanie wydana decyzja najprawdopodobniej 
o zwrocie, tylko nie wiem, jeżeli chodzi o dni, ale to będzie na dniach, dość 
szybko powinno już to nastąpić. Jeżeli chodzi o zwrot to na pewno on nastąpi. 
Jednocześnie informuje o tym Państwa, że rozpoczęliśmy procedurę 
egzekucyjną w stosunku do Stowarzyszenia i będziemy ją prowadzić, ponieważ 
będziemy dochodzić zwrotu kosztów, które zostały poniesione, nie tylko tych, 
bo są jeszcze inne, ale na pewno te procedury już zostały wszczęte. 

2) Jeżeli chodzi o remont PKP, to chciałabym, żeby Pan doprecyzował, co 
dokładnie w tej specyfikacji, bo sama specyfikacja była zamieszczona na  
naszym Biuletynie Informacji Publicznej, jak również na biuletynie zamówień 
publicznych, więc tam można się z nią zapoznać. Jeżeli są potrzebne bardziej 
szczegółowe informacje to musi Pan o nie wystąpić, bo to jest przetarg i nie 
możemy sobie tak udostępniać. Także albo zapozna się Pan z tym na tych 
stronach, o których mówię i jeżeli będzie Pan miał jeszcze jakieś pytania to 
prosimy na piśmie o informację publiczna i na pewno ją udostępnimy. 

3) Jeżeli chodzi o koszty zwolnień pracowników to proszę mi powiedzieć za jaki 
czas Pan chce tą informacje ode mnie? 

 
Radny Jerzy Wroński – Od tego momentu jak pracownicy zostali zwolnieni, 
w tamtym roku były również zwolnienia. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Na ten moment były 4 sprawy w sądzie, 3 
sprawy się zakończyły, jedna jest jeszcze w trakcie nie zakończyła się, 3 zakończyły 
się ugodą (dwie ugodami finansowymi, jedna sprostowaniem świadectwa pracy 
przychyleniem się z mojej strony na zmianę tego świadectwa pracy na korzyść 
strony, natomiast dwie ugody, które zostały zawarte były na kwotę 81.500 zł), jeżeli 
chodzi o tą kadencję. 
 Zapytania Pana Radnego Majaka: 

1) Projekty Krasickiego i Tuwima zostały wykonane w roku 2016, teraz trwają 
uzgodnienia odnośnie zgłoszenia tych robót budowlanych, czyli są na etapie 
uzgodnień. 
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2) Skrzyżowanie ul. Zabytkowa - tutaj wpływały do mnie osobiście w mojej 
kadencji prośby, jeżeli chodzi o to skrzyżowanie i prośba dotyczyła zakaz 
lewoskrętu na skrzyżowaniu ul. 1 Maja z ul. Zabytkową. W związku z tym, że 
jest to droga wojewódzka, a ul. Zabytkowa jest drogą powiatową wystąpiłam 
do zarządcy jednego i drugiego o przedstawienie, jak to widzą i otrzymałam 
informację z Rejonu Dróg Wojewódzkich, że sprawa tego skrzyżowania 
została na najbliższe wyjazdowe posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa Ruchu 
Drogowego  przy Marszałku Województwa Zachodniopomorskiego, ale nie 
było tam poruszanej sprawy, jeżeli chodzi sygnalizację świetlną. Taka 
informacja jeszcze po dzisiejszej sesji od nas wyjdzie. Natomiast z tego, co 
pamiętam wcześniej, bo wiem, że taki temat był poruszany, to była też 
odpowiedź, że jeżeli byłaby kolejna sygnalizacja świetlna, a mamy dwa ronda 
(musimy też o tym pamiętać) to wpływałoby na duże korki, które mogłyby się 
tworzyć w tych odcinkach, więc taka była wtedy chyba nawet odmowa, ale to 
tylko tyle ile pamiętam, ale na pewno po dzisiejszej sesji skierujemy jeszcze 
kolejne zapytanie, czy jest możliwość do zarządcy drogi, przeanalizowania 
sygnalizacji świetlnej. 

3) Jeżeli chodzi o ul. Słowackiego – ta odnoga, o którą Pan pyta, to nie jest jeszcze 
dzisiaj droga, to działka, więc my już występujemy o przekwalifikowanie na 
drogę i będziemy chcieli to uporządkować. Czy są problemy? Jestem 
umówiona na 2 maja z projektantami, rozważam ten temat, ponieważ tak jak 
mówiłam te środki, które były zaplanowane, one są zaplanowane na główny 
odcinek drogi cały ten długi. Jednakże rozważam i będę po spotkaniu 
z projektantami wiedziała, bo szukam rozwiązania na to, żeby jednak pochylić 
się nad tym i zrobić to w całości. Może jeszcze będziemy rozważać 
wystąpienie o środki do Wojewody, jeżeli chodzi o schetynówke i połączenie   
tego, może nam się to uda, ale nie chciałabym tutaj nic obiecywać, ale tak jak 
mówię, szukam rozwiązania takiego, żeby nam się udało to zrobić w całości, 
w tym roku, jeżeli nie to może byśmy zakończyli na drugi rok tak, żeby „był 
wilk syty i owca cała”, żeby wszyscy mieszkańcy byli zadowoleni. Na pewno 
ten odcinek tej odnogi może udałoby się nam zrobić, ale szukam rozwiązań, 
więc na ten moment nie odpowiadam jeszcze, że nie,  bo mam nadzieję, że 
uda nam się to zrobić jednocześnie, a jeżeli nie to etapowo, chociaż tak, żeby 
to skończyć. Jeżeli jest jeszcze pytanie w tej sprawie to bardzo proszę. 

 

Do punktu 17 porządku 
 Wolne wnioski.  
 
Przewodniczący Rady - Paweł Chyt – Poinformował o pismach, które wpłynęły do 
Biura Rady: 
- Pani Haliny Rzeźnikowskiej z prośbą o interwencję (pismo stanowi załącznik Nr  39 
do protokołu), pismo przekażę do pani Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 
- Odczytał telefonogram z okazji 226 Rocznicy Uchwalenia Konstytucji 3 Maja, który 
stanowi załącznik Nr 40 do protokołu. Zwrócił się z prośbą do Radnych o zgłoszenie 
się chętnych do pocztu sztandarowego, żeby Rada miała swoją reprezentację na tych 
uroczystościach, nie tak jak na dwóch poprzednich, gdzie nie udało nam się tego 
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pocztu sformować i Rada Miejska nie była reprezentowana na uroczystościach 
w mieście. Otrzymaliście Państwo telefonogram na swoje emaile. 
- Uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej, która stanowi 
załącznik Nr 41 do protokołu i jest do zapoznania się w Biurze Rady. 
- 2 pisma do wiadomości Rady, a zaadresowane do Pani Burmistrz od UKJ 
„JAKOSS”, które dotyczą koni i stanowią załączniki Nr 42 i 43 do protokołu. Myślę, 
że pani Burmistrz już wyjaśniła jakie będą dalsze ich działania. 
- 2 pisma mieszkańców ul. Słowackiego, które stanowią załączniki Nr 44 i 45, chodzi 
o odnogę od głównej działki myślę, że Pani Burmistrz już to wyjaśniła, wszyscy 
Państwo Radni dostaliście informację. 
- Pismo do wiadomości Rady skierowane do Pani Dyrektor Publicznego Gimnazjum, 
które stanowi załącznik Nr 46 do protokołu. 
- Zaproszenie od Dyrektora ZS CKU na obchody jubileuszu 50-lecia szkoły, które 
stanowi załącznik Nr 47 do protokołu. 
- Zaproszenie od Pani Burmistrz na spotkanie informacyjne w sprawie lokalizacji 
elektrowni wiatrowych, które odbędzie się dnia 9 maja o godz. 16:00 w sali 282, na 
które Pani Burmistrz serdecznie zaprasza. Zaproszenie stanowi załącznik nr 48 do 
protokołu. 
 
Radny Jerzy Wroński – Panie Przewodniczący, to do Pana pytanie, ponieważ 
chodzą takie plotki, że ma Pan postawione jakieś zarzuty, bardzo bym prosił Pana 
Przewodniczącego, ponieważ gdy ja miałem to tak głośno Pan to ogłosił, a dzisiaj 
prawdopodobnie Pan też ma. Myślę, że Pan się przyzna, jeżeli jest to prawda to 
prosiłbym bardzo o informację, czy to jest prawda, czy nie? 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Wspomniał Pan, że ja mówiłem o Pana 
zarzutach, odczytałem pismo, które wpłynęło (zdaje się od prokuratury), a ja na 
dzień dzisiejszy żądnych komentarzy w tej sprawie nie udzielam. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Korzystając z okazji chciałam Państwa 
obecnych, jak również mieszkańców zaprosić na dzień 30 kwietnia o godz. 11:00 na 
wyścig rowerkowy dla najmłodszych, który będzie organizowany przez OSiR, jak 
również tego samego dnia o godz. 14:00 przy tężniach PDK organizuje występy, gry 
i zabawy dla dzieci, również serdecznie zapraszamy.  
Oczywiście 3 Maja Msza Św. z okazji 226 Rocznicy Uchwalenia Konstytucji 3 Maja 
zapraszamy na mszę, jak również na złożenie kwiatów w związku z tą rocznicą. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Mam naciski ze strony Biura Rady, aby Radni 
zdeklarowali się, co do pocztu, jeżeli nie teraz to po sesji, żebyśmy wiedzieli, bo to 
jest lada dzień. 
 
Nie wniesiono więcej głosów w wolnych wnioskach. 
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Do punktu 18 porządku 
 Zamknięcie obrad XXXV sesji Rady Miejskiej. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Paweł Chyt – W związku z wyczerpaniem 
porządku obrad zamykam obrady XXXV sesji Rady Miejskiej.  
 
Protokołowała  
Anna Piotrowska 
                                                                                                 Przewodniczący Rady  
 
                                                                                                          Paweł Chyt 


